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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 10 

На  заседание на 30 юли 2024 г. 

Днес, 30 юли /вторник/ от 10.00 ч. се проведе заседание на Постоянната комисия за 

връзки с гражданското общество. Заседанието беше открито от Председателя на 

комисията г-н Николай Велчев  в 10.05 ч. При направената проверка на кворума беше 

установено, че присъстват    6 /шест/ общински съветници , поради което 

заседанието може да бъде проведено. Членовете на комисията гласуваха  дневен  ред  

както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай  Велчев- председател за 

2. 

Румен  Александров –   зам.-

председател за 

3. 

Ася Тодорова – зам.-

председател за 

4. Благовест Георгиев за 

5. Благовеста Кенарова за 

6. Марта Георгиева за 

7. Драгомир Младенов - 

  Общо гласували:  6 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против - 

                          Въздържали  се                   - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т. 1 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ЕВ01-257/3/25.07.24 г. в.в. с жалба на 
Ирина Николова 

На заседанието присъстваха вносителите на жалбата- доброволци- Ирина Николова, 
Марина Ганева, Зорница Игнатова, Силвия Братанова и Методи Димитров. 
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Б.Кенарова сподели, че е посетила клиниката във Връбница и там освен болни кучета 
има и здрави. Много е важна комуникацията с ръководството на ОП„Екоравновесие“, 
тъй като е гласуван бюджет за подобряване на условията във Връбница и Богров и 
това трябва да се контролира. Тя подчерта, че каквито и презентации да се гледат и 
изслушват е необходимо да се осъществи незабавна среща с Директора. 

Р.Александров заяви, че приветства идеята директора да бъде поканен отново за да 
отговори на поставените му въпроси. Той заяви, че ако не му се занимава с тази 
работа да се оттегли и да се назначи човек, който ще си върши работата. 

А.Тодорова заяви, че Директора на ОП„Екоравновесие“ е необходимо да се аргументира 
защо не допуска доброволци в клиниката във Връбница. Никъде по белия свят няма 
такова чудо да забраниш на доброволците да помогнат в отглеждането на тези 
животни. 

М.Георгиева заяви, че Директора още не е отговорил на комисията на предишно 
запитване относно съществуващата апаратура и ортопед в клиниката.  Отговора 
по въпросната жалба е абсолютно неуважителен и към комисията и към 
доброволците. Към него са прикачени документи, които не са релевантни. В 
ОП“Екоравновесие“ съществуват шест офиса, в които има служители и въпреки 
това не е изпратен никой , който да представлява общинското предприятие.  

Н.Велчев поясни, че г-н Димитров ще бъде поканен отново на комисия през месец 
септември за да отговори на въпросите на гражданите и комисията, които ще му 
бъдат изпратени сега, за да няма оправдание, че сроковете са кратки и месеците 
отпускарски. Ще има месец и половина да се подготви. 

Марина Гинева заяви, че е недопустимо от нормативна гледна точка в клиниките и 
приютите да не се допускат общински съветници и доброволци. По силата на Закона 
за защита на животните и по силата на Наредба 4 за прилагане на националната 
програма за овладяване на популацията на безстопанствените животни, не само 
обществения контрол, но и достъпа на граждани и НПО-та е абсолютно изискване на 
закона. По силата на Наредба НПО-тата имат право да участват във всички 
дейности на Общинското предприятие като са посочени изрично: залавяне, чипиране, 
кастриране и връщане по места. Тя подчерта, че г-н Димитров със своя индивидуална 
заповед, която е в нарушение с цялата нормативна уредба, забранява 
противозаконно достъпа до клиниката.  Г-жа Гинева сподели, че доброволците ще 
разкажат, как им  е забранено да снимат, да качват снимките във Фейсбук и да 
разговарят с лекарите от клиника Връбница. От срещата, която се е състояла с г-
жа Бобчева, стана ясно, че тя е обвързала законосъобразния достъп с изготвянето 
на Правила, по които доброволците да участват в дейността на клиниката. Това 
също е недопустимо, защото би следвало изпълнението на нормативната уредба и 
елементарните права на гражданите и тази ежедневна жестокост, която се 
проявява към животните да бъде обвързана с вътрешни правила.  

Г-жа Николова заяви, че тя е подала този сигнал като председател на сдружение 
помощ за животните „Дара“ регистрирано през 1999 г., с решение на съда  имаме 
право на обществен контрол. Тя сподели, че всички доброволци, които обгрижват 
животните в клиниката във Връбница са представители на това сдружение и те 
също имат това право, но в момента се нарушава българското законодателство.     
Г-жа Николова сподели, че това всъщност не е клиника, защото там се събират 
абсолютно всички животи от територията на София, след което се разпределят, 
като едни отиват в приюта, а другите изчезват. Тя сподели, че има и някаква 
финансова игра, като се отчитат разход на храна, персонал, заплати и т.н. 
Общинският съвет  прие  национална програма , в чието изработване тя е участвала 



в министерство на земеделието и към нея има  Наредба №4, която за съжаление  не се 
изпълнява и кучетата се прибират безразборно.  

Зорница Игнатова – доброволец в клиника “Връбница“ презентира в рамките на 30 мин. 
със снимков материал за   състоянието на клиниките и приютите за кучета 
стопанисвани от ОП „Екоравновесие“. Тя сподели, че финансите, които се гласуват 
от СОС като бюджет на ОП “Екоравновесие“, не се изразходват за кучетата. Нито се 
лекуват, нито се тестват, нито се хранят.  

Членовете на комисията бяха потресени от казаното и показаното. Видно от 
разказите и снимките на доброволците, е че не се полагат необходимите грижи за 
животните, а директора на ОП „Екоравновесие“, не желае помощта на доброволците, 
които искат да се грижат за кучетата и е издал заповед да не бъдат допускани до 
клиниките и приютите. 

Благовеста Кенарова заяви, че е респектирана от работата на доброволците. Тя 
подчерта, че ще подкрепи искането на доброволците за незабавен достъп до 
клиниката и приютите, да не се чака до септември. Кенарова сподели, че е прегледала 
сайта на ОП„Екоравновесие“, в който има финансови отчети за всеки месец и като 
човек, който се занимава с такава материя смята, че те са верни, докато не бъдат 
опровергани. За да може да се твърди дали са верни или не трябва да се направи 
проверка с първичните документи.  

Красимир Гълъбов – председател на ПК по Опазване на околната среда , земеделие и 
гори заяви, че се вижда какво е положението на доброволците. За пореден път г-н 
Димитров не присъства, за да защити или опровергае твърденията на 
доброволците. Той сподели, че има сформирана работна група, която да установи 
състоянието и работата на ОП “Екоравновесие“. Той пое ангажимент да се свика 
тази работна група и да се състави на план за действие, а не да се чака м.септември.  
Гълъбов сподели, че работната група е отворена и всеки може да присъства, да дава 
мнения и предложения по плана. 

Николай Вълчев коментира, че в крайна сметка столична община арестува едни 
животни и ги унищожава под предлог, че те се обгрижват и лекуват с участието на 
ОП „Екоравновесие“, което е много тревожно. От 08.02.24 г Вр.и.д. директора г-н 
Димитров безчинства, крие се и от общинските съветници,  не предоставя 
исканата от него информация, прави всякакви  злоупотреби и безчинства. За това 
кмета г-н Терзиев трябва със заповед немедлено да насрочи конкурс. В много спешен 
порядък заповедта на директора трябва да се обезсили.  

Лилия Христова поясни, че кмета на Столична община може да изиска от вр.и.д. 
директор на ОП „Екоравновесие“ да отмени заповедта, която забранява достъпа на 
доброволците до клиниката. 

Марта Георгиева благодари на всички, че са съпричастни и се надява временната 
комисия да разреши проблемите съществуващи в ОП „Екоравновесие“. Тя предложи да 
се изиска от  директора да изпълни решение на СОС, а именно да изготви Правилник, в 
който да разработи правила как да се осъществява достъпа. Докато се разработи 
този Правилник , да се действа със Заповед на кмета или зам.-кмета, които могат 
веднага да се разпоредят. 

Николай Вълчев предложи заповед №51 от 29.04.24 г. издадена от Вр.и.д. Димитров да 
бъде отменена 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 



 

Да бъде изпратено становище до Кмета на СО, с което да се изиска заповед №51 от 
29.04.24 г. да бъде отменена. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 2 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-1157/4/23.07.24 г. в.в. с жалба на 
Иван Петров 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема се отговора. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 3 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-3169/3/24.07.24 г. в.в. с жалба на 
Иван Петров 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 4 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-2724/2/24.07.24 г. в.в. с жалба на 
Иван Петров 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 5 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-КЦ51-74860/24.07.24 г. в.в. с жалба на 
Божидара Драгоева 

Л.Христова заяви, че отговора е доста формален, прекалено общ и обиден. В жалбата 
се поставят конкретни въпроси, конкретни притеснения, а се отговаря за 
стратегически документи. Не може така формално да се отнася общинската 
администрация към конкретни жалби. 

Р.Александров  подчерта, че отговора е направо подигравателен. Жалбата да се 
изпрати до Транспортна комисия. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до ПК „Транспорт и пътна безопастност“ с предложение да се извърши 
проверка. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 6 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-3373/4/24.07.24 г. в. в. с жалба на ИК 
„Обединени Овча Купел“  

Н.Велчев предложи, да се поканят вносителите на жалбата, кмета на района и 
собственика на кравефермата за дискусия. Той подчерта, че е засегнат голям 
обществен интерес и казуса не е от вчера. 



Л.Христова заяви, че когато се организира  тази дискусия задължително трябва да се 
покани представител на БАПХ и директора на „Общински строителен контрол“. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема се отговора за сведение и да бъде организирана среща с представители на 
институциите, жалбоподателите и собственика на кравефермата. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 7 от дневния ред : Разни 

Б.Кенарова постави отново въпроса за писмото, което беше подготвено от 
комисията във връзка с гражданските бюджети, за да може администрацията да се 
подготви предварително. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри заседанието 
в  11.37 часа. 

Протоколът е изготвен  на 08.08.2024 г. 

                                    Изготвил:                П 

 

Димана Пунчева  

    Ст. експерт 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК  

НА ВГО: 

                

              П 

 

 

   Николай Велчев 

 

                                     

 

                                          ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                                       

                                                  ПК за ВГО:                                                                             П 

                                                                                                                                                                АСЯ ТОДОРАВА                                

                                                   

 

                                                  ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                            

                                                  ПК за ВГО:                                                                             П 

                                                                                                                                          Румен Александров 


